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§ 25  
Arvodering av förtroendevald (Utl. 2017:265) 
Dnr 100-1868/2017 

 
Beslut  

Arvode ska utges till Stefan Hansson (S) om 71 % av helt 

arvode under perioden 2017-11-27 – 2018-10-15. 

 
Jäv 

Stefan Hansson (S) deltar inte i ärendets behandling eller beslut. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2017:265 behandlas. Utlåtandet 

gäller arvodering av förtroendevald. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens förslag. Ordföranden finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
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§ 26  
Upprustning och utveckling av Medborgarhuset 
(Utl. 2017:269) 
Reviderat genomförandebeslut 
Dnr 122-1641/2017 

 
Beslut  

1. Fastighetsnämnden medges rätt att fortsatt genomföra 

upprustning och utveckling av Medborgarhuset till en 

investeringsutgift om 1 000,0 mnkr.  

2. Utgifterna för år 2018 ska inrymmas inom nämndens 

investeringsbudget. Utgifterna för kommande år behandlas 

i budget för 2019. 

3. Fastighetsnämnden ska beakta vad som framgår av 

utlåtandet samt intensifiera sitt utvecklingsarbete med 

investeringsprojekt utifrån genomförd genomlysning. 

 
Reservationer 

Samtliga ledamöter för Moderaterna, Liberalerna, 

Sverigedemokraterna, Centerpartiet, Kristdemokraterna och 

Rickard Wall (-) reserverar sig mot beslutet till förmån för egna 

förslag. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2017:269 behandlas. Utlåtandet 

gäller upprustning och utveckling av Medborgarhuset. 

 

I debatten yttrar sig borgarråden Valeskog och Räihä, Sophia 

Granswed Baat, Martin Hansson, Stefan Hansson, Henrik 

Sjölander, Anders Göransson, Karin Ernlund, Mikael Valier, 

Rasmus Jonlund, Per Ossmer, Mehdi Oguzsoy, Bo Sundin och 

Rickard Wall. 

 
Förslag till beslut 

Borgarrådet Valeskog (S) föreslår att kommunfullmäktige 

beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 

 

Sophia Granswed Baat (M), Rasmus Jonlund (L), Karin Ernlund 

(C) och Mikael Valier (KD) föreslår att kommunfullmäktige 

beslutar enligt Moderaternas, Liberalernas, Centerpartiets och 

Kristdemokraternas förslag till beslut i kommunfullmäktige att 

uppdra åt fastighetsnämnden att se över kostnaderna samt 

möjligheterna att ta in fler kommersiella verksamheter i 


